
CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDETUL BUZAU  
 

PROCES – VERBAL  

Incheiat astazi , 29.08.2012  
 

  Azi , data de mai sus , are loc in sala de sedinte a primariei comunei Unguriu, 

sedinta ordinara a Consiliului Local Unguriu , initiata de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizica Gheorghita , prin dispozitia nr. 142/2012 ,  la care au participat un numar de 11 

consilieri locali, primarul si secretarul comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedeaza la 

prezentarea procesului-verbal al sedintei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Presedintele de sedinta , d-na Mitu Neacsa, constata ca  prin adresa nr. 3176 din 

23.08.2012  au fost convocati consilierii locali in sedinta ordinara a Consiliului local Unguriu, 

odata cu convocatorul fiindu-le transmise si materialele de sedinta . Constata ca sunt intrunite 

conditiile legale de desfasurare a sedintei , declarand deschisa sedinta de consiliu local si da 

citire ordinii de zi a acesteia , care este urmatoarea : 
 

1. Proiect de hotarare  privind reorganizarea Serviciului Voluntar 

pentru Situatii de Urgenta de la nivelul comunei Unguriu , judetul 

Buzau  

2. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea anexei la hotararea 

Consiliului local Unguriu nr. 5/2006 privind aprobarea denumirilor de 

strazi de la nivelul comunei Unguriu , judetul Buzau. 

3. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea hotararii 

Consiliului local Unguriu nr. 12/2008 privind actualizarea Regulamentului 

de organizare si functionare a Cosniliului local Unguriu , judetul Buzau . 

4. Diverse , 

ordine de zi  a sedintei ce este aprobata  cu 11 voturi pentru din cei 11 consilieri locali 

prezenti. 

 Presedintele de sedinta , d-na Mitu Necsa , prezinta proiectul aflat la nr.1 pe 

ordinea de zi . Precizari suplimentare sunt facute de secretarul comunei Unguriu , d-l Marin 

Adrian Vasile . Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , 

urmare caruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 

 Presedintele de sedinta , d-na Mitu Neacsa , prezinta proiectul aflat la nr.2 pe 

ordinea de zi . Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , precizeaza faptul ca 

prin acest proiect de hotarare se actualizeaza nomenclatorul stradal de la nivelul comunei 

Unguriu cu strazile cuprinse in inventarul bunurilor domeniului public al comunei Unguriu , 

astfel cum a fost publicat in Monitorul Oficial dar care au fost omise odata cu adoptarea HCL 

Unguriu nr. 5/2006 . 

Consilier Dragulin Paul precizeaza faptul ca drumul de vis-a-vis de Cristi Ene nu are 

denimire si trebuie facut ceva si in acest sens . 

Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita precizeaza faptul ca pentru acel drum nu 

sunt effectuate demersurile legale (masuratori , etc) si de aceea nu este cuprinsa in acest 

proiect de hotarare , mentionand faptul ca , pe viitor , se va rezolva si aceasta problema . 

Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la vot , urmare caruia au 

rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotarare fiind adoptat . 



 Punctul 3 aflat pe ordinea de zi este prezentat de presedintele de sedinta , d-na 

consilier Mitu Necsa . 

    Precizari suplimentare sunt facute de d-l Tirizica Gheorghita , primarul comunei 

Unguriu , care prezinta zonele propuse , urmand ca , de comun acord , fiecare consilier local 

sa – si stabileasca o zona principal in care isi va desfasura activitatea .  

 Urmare discutiilor avute de consilierii locali acestia isi stabilesc de comun acord 

zonele principale in care isi vor desfasura activitatea , cu modificarea zonelor  4 si 5 astfel 

cum s-a hotarat de consilierii Cornel Creanga si Sturzoiu Doru . 

 Nemaifiind discutii pe marginea proiectului de hotarare  ,  se trece la votaarea proiectului de 

hotarare  ,astfel cum a fost modificat ,  urmare caruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de 

hotarare fiind adoptat . 

La punctul “Diverse” : 

- d-l Tirizica Gheorghita , primarul comunei Unguriu , prezinta consilierilor locali 

solicitarea Companiei de Apa Buzau de a aviza pretul la apa si a strategiei tarifare . Se 

consulta consilierii locali pentru a se stabili directia in care se va merge in continuare in 

ceea ce priveste alimentarea cu apa a comunei Unguriu , respectiv  furnizarea apei prin 

intermediul Companiei de apa Buzau sau avizarea si functionarea unui Serviciu de apa 

local ; 

- consilier Sava Iulian solicita ca apa sa ramana la serviciul local ce se va aviza sis a nu fie 

data la Compania de apa , care va furniza apa la un prêt destul de ridicat de 4,5 lei/mc .  

- primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , intreba pe fiecare consilier local ce 

solutie agreeaza , urmare consultarii rezultand : 

a) pentru furnizarea apei prin intermediul unui Serviciu public de apa local au fost 

consilierii : Sava Iulian , Mitu Ion , Florea Gheorghe , Mitu Neacsa , Creanga Cornel , 

Zidaru Ilie , Bica George , Sturzoiu Doru , Staruiala Grigore ; 

b) pentru furnizarea apei prin intermediul Companiei de apa Buzau a fost consilier Ristea 

Florin , care precizeaza faptul ca sunt costuri foarte mari cu infiintarea/avizarea  Serviciului 

de apa Unguriu si vor fi probleme reale cu eficienta sistemului de alimentare cu apa 

datorita problemelor ce sunt pe retele vechi ; precizeaza faptul ca in calitatea pe care a 

avut-o de primar a avut discutii cu reprezentantii Companiei de apa ce au mentionat ca in 

strategia de dezvoltare au cuprins aducerea statiei de epurare de la Nehoiu ca solutie 

optima de alimentare cu apa a comunei Unguriu ; 

 Consilier Sturzoiu Doru  considera ca este benefic a se infiinta / autoriza 

infiintarea Serviciului de apa Unguriu , considerand ca un prêt chiar si de 4 lei/mc nu este 

mult tinand cont de investitiile care trebuie sa se faca . 

- primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , adduce la cunostinta consilierilor 

locali faptul ca a verificat impreuna cu dirigintele de santier pt canalizare si a constatat 

lipsa unui numar de 31 capace canalizare , 12 panouri gard si 14 stalpi , contatandu-se ca a 

disparut inclusiv stalpul cu lampa din zona Ojasca –organizarea de santier a 

constructorului-  

- consilier Dragulin Paul intreba daca se va mai continua lucrarea de canalizare in comuna; 

- - primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , precizeza ca in lipsa finantarii nu 

se poate face lucrarea , in acest sens a facut solicitari pentru alocarea banilor necesari 

finalizarii lucrarii , mentionand  faptul ca numai pentru statie sunt necesari aproximativ 17 

miliarde lei vechi ; 

-consilier Sava Iulian intreba daca se mai face vreun demers pentru extinderea retelei de 

gaze in comuna ; 



- primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , raspunde ca va reincepe demersurile 

de extindere a retelei de gaze in comuna , asa cum prevedea contractual initial . In ceea ce 

priveste iluminatul public , intreba consilierii locali daca sunt problem si daca au propuneri 

de facut in acest sens ; 

- Consilier Dragulin Paul adduce la cunostinta faptul ca becul de la sala de sport din incinta 

scolii Unguriu merge toata noaptea iar in aceasta locatie se strang multi tineri ce uneori 

deranjeaza ; 

- consilier Sava Iulian considera ca problema aceasta apare si urmare faptuli ca tinerii nu au 

un loc sau mai multe unde sa se stranga , motiv pentru care a si insistat permanent pentru 

edificarea terenului de sport , un loc unde tinerii sa-si petreaza timpul liber ; 

- primarul comunei Unguriu , d-l Tirizica Gheorghita , considera prioritar a se gasi 

modalitati de petrecere a timpului liber pentru tinerii din comuna , in locuri special 

amenajate in comuna , sens in care cauta locatii cu aceasta destinatie , considerand ca una 

dintre acestea ar putea fi si vis-à-vis de Centrul de zi de la Ojasca , locatie in care s-ar putea 

amenaja cateva bancute etc ; 

- consilier Creanga Cornel aduce in discutie ceva probleme din zona blocurilor Ojasca – 

Centrul de zi Ojasca , zona in care se strang persoane care amplaseaza sarme de-a lungul 

drumului , saci cu cereal , fiind un real pericol pentru circulatie , in special pentru biciclistii 

care se incumeta sa circule noaptea ; considera ca , in aceste conditii , nu e o locatie buna 

amenajarea locului din zona Ojasca ; 

                   Constatandu-se ca ordinea de zi a sedintei a fost epuizata, nemaifiind inscrieri la 

cuvant , presedintele de sedinta , d-na consilier  Mitu Neacsa  , declara inchisa sedinta 

consiliului local Unguriu . 

 Drept pentru care a fost incheiat acest proces-verbal . 

 

 

 

 

                   PRESEDINTE ,                                       SECRETAR COMUNĂ, 

                 MITU NEACSA                                     MARIN ADRIAN VASILE    


